

**有關「IYACC 第十二屆國際公開繪畫大賽」作品展覽及頒獎典禮**

**因應新型冠狀病毒疫情延期**

鑑於本港新型冠狀病毒感染的最新情況，以及考慮到各得獎者、各家長、各嘉賓及工作人員的健康及安全，原訂於 2020 年 2 月 9 日及 2 月 23 日舉行的「IYACC 第十二屆國際公開繪畫大賽」作品展覽及頒獎典禮將需要延期舉行。

本會對活動延期感到非常遺憾，但作為盡責的主辦機構，延後活動是必須作出的決定。在此感謝各參加者的支持，並就延期所帶來任何不便表示抱歉。

「IYACC 第十二屆國際公開繪畫大賽」作品展覽及頒獎典禮延期安排如下：

**日期及時間：**2020 年 4 月 18 日上午 11：00 至下午 6：00(頒獎典禮當日分不同時段進行，每一小時一時段。得獎者會被分配到當日其中一時段領獎。2020 年 4 月 1 日或之前另函通知)

**地點：**青年廣場 Y 劇場(2/F)  
([http://www.youthsquare.hk/chi/about\\_location/](http://www.youthsquare.hk/chi/about_location/))

如需要本會提早安排郵寄獎杯及證書，請與我們聯絡。

如有任何查詢，歡迎 WhatsApp 9261 9309 或電郵 [arts@iyacc.org](mailto:arts@iyacc.org)

此致



IYACC  
International Youth Arts & Cultural Centre  
Whatsapp: 9261 9309  
E-mail: [arts@iyacc.org](mailto:arts@iyacc.org)

**Rescheduling relating to the Coronavirus:**

**“IYACC The 12<sup>th</sup> International Open Visual Arts Competition”**

**Award Ceremony cum Exhibition**

To tie in with the response level under the Government’s “Preparedness and Response Plan for Novel Infectious Disease of Public Health Significance” being raised to Emergency Response Level and avoid people from gathering, “IYACC The 12<sup>th</sup> International Open Visual Arts Competition” Award Ceremony cum Exhibition will be rescheduled from 9<sup>th</sup> February 2020 and 23<sup>rd</sup> February 2020 to 18<sup>th</sup> April 2020.

In light of the current situation relating to the Coronavirus, we as the organizer regret to reschedule the event, but it is our obligation to ensure the safety of all participants, and therefore a necessary decision to make. Thank you for your support and understanding; we look forward to seeing you at the rescheduled date.

The arrangements of the rescheduled “IYACC The 12<sup>th</sup> International Open Visual Arts Competition” Award Ceremony cum Exhibition are as follows:

Date: 18<sup>th</sup> April 2020 from 11.00am to 6.00pm

(The award ceremony will be divided into sessions, each lasting one hour in length. Each participant will be allocated one session for the award ceremony. Notification will be sent on or before 1<sup>st</sup> April 2020.)

Venue: Y-Studio (2/F) ([http://www.youthsquare.hk/chi/about\\_location/](http://www.youthsquare.hk/chi/about_location/))

Please contact us if you wish to receive your certificate and/or trophy earlier than the rescheduled date.

Enquiries please contact via WhatsApp 9261 9309 or email [arts@iyacc.org](mailto:arts@iyacc.org)



IYACC

International Youth Arts & Cultural Centre

Whatsapp: 9261 9309

E-mail: [arts@iyacc.org](mailto:arts@iyacc.org)

Date: 3<sup>rd</sup> February, 2020